

## الموضوع : خطة التوسع

تحية طيبة،،، وبعد

قرر مجلس الإدارة المضي قدماً في المرحلة الثانية من خطة التوسع تماشياً مع إفصاحنا السابق بتاريخ 20 ديسمبر 2020 والذي أشرنا فيه إلى أن خطة التوسع سيتم تنفيذها على مرحلتين.

تعد المرحلة الثانية من التوسع إضافة إلى المرحلة الأولى الجارية والمتوقع أن تبدأ في مايو 2022، وستضيف المرحلة الثانية 3.5 مليون متر مربع أخرى من صناعة البلاط ومن المتوقع أن يتم تشغيلها في مارس 2023 مما رفع طاقتنا الإجمالية إلى حوالي 24 مليون متر مربع سنوياً.



  
أ. سوريش  
الرئيس التنفيذي بالوكالة

4 أبريل 2022م

## Sub: Expansion Plan

### After Compliments,

The Board of Directors have decided to go ahead with the second phase of expansion plan in line with our earlier disclosure dated 20<sup>th</sup> December, 2020 wherein we had indicated that the expansion plan would be executed in two phases.

The second phase of expansion is in addition to the first phase which is underway and is expected to be commissioned by May, 2022. The second phase will add another 3.5 million sq. mtrs of tile manufacturing and is expected to be commissioned around March, 2023 taking our total capacity to around 24 million sq mtrs per annum.

  
A. Suresh

Acting Chief Executive Officer

4<sup>th</sup> April, 2022

